


Miért éppen a tanyák?
(Köszöntők, megnyitók)

• Bányai Gábor, a Bács-Kiskun Megyei 
Közgyűlés elnöke

• Lezsák Sándor, az Országgyűlés alelnöke

• Gőgös Zoltán, a Földművelésügyi és 
Vidékfejlesztési Minisztérium államtitkára

• Glatz Ferenc akadémikus, a Magyar Nemzeti 
Vidéki Hálózat elnöke



I. panelvita
A tanyás térségek környezetéről

Levezető elnök:
Ligetvári Ferenc, egyetemi tanár, az MNVH alelnöke

Vitaindítót tart:
Haraszthy László szakállamtitkár (Környezetvédelmi és 

Vízügyi Minisztérium)
Molnár Zsolt ökológus (MTA Ökológiai és Botanikai 

Kutatóintézete)
Váradi József főigazgató (Vízügyi és Környezetvédelmi 

Központi Igazgatóság)



Főbb kérdések:
1. Miként hasznosíthatók a 

természetvédelmi értéek a tanyás 
térségek teljesítőképességének 
növelésében?

2. Milyen szerepe van a tanyáknak a 
természetvédelmi értékek 
megőrzésében? 



II. panelvita

A tanyás mezőgazdaság megújíthatóságáról

Levezető elnök: Horn Péter akadémikus, az 
MNVH alelnöke

Vitaindítót tart:

Jakab István, a MAGOSZ elnöke

Kőváriné Dr. Barta Ágnes, a Bács-Kiskun Megyei 
Agrárkamara elnöke

Nógrádi Zoltán, Mórahalom polgármestere



III. panelvita: 

A külterületen élők gondjairól és jövőjükről

• Levezető elnök: Csatári Bálint, az MNVH 
alelnöke

Vitaindítót tart:

Bárth János etnográfus

Czene Zsolt, a VÁTI vezető vidéktervezője
Szabó Gellért, Szentkirály polgármestere


